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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:29 Vårjakt på råbock i hela landet

Regeringen har fattat beslut om ändringar i jaktförordningen som ska börja 
gälla den 1 juli detta år. Bland annat öppnar regeringen upp för jakt på råbock i 
hela landet under våren. Detta är en åtgärd som tidigare endast ansetts vara 
nödvändig i de län som varit drabbade av radioaktivt nedfall efter 
kärnkraftsolyckan i Tjernobyl. När regeringen nu öppnar upp för denna sorts 
jakt i hela landet väcks frågan på vilken grund denna förändring sker. Våra 
viltstammar är en ändlig men förnybar resurs som måste förvaltas väl, och 
många oroar sig nu över att dessa förändrade jakttider kan få en negativ 
inverkan på förvaltningen av rådjursstammen. Utgångspunkten i en ansvarsfull 
viltförvaltningspolitisk bör alltid vara att jakt ska vara tillåten i den utsträckning 
det är möjligt utifrån biologiska och ekologiska utgångspunkter. Det är därför 
intressant att höra hur näringsministern resonerar kring dessa avvägningar. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan: 

Vilka är skälen till att regeringen har beslutat att tillåta jakt på råbock under 
tiden 1 maj till 15 juni i hela landet?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-01
Besvaras senast
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